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Wobec licznych sygnałów płynących od mieszkańców proszę o rozważenie 

umieszczenia na liście zadań inwestycyjnych budowy chodnika wzdłuż ulicy Fabrycznej od 

ulicy Augustiańskiej do parkingu pod wiaduktem w ulicy Mleczarskiej oraz miejsc 

parkingowych po przeciwnej stronie jezdni na tym samym odcinku. Jest to odcinek długości 

około 100 m. Każdy, kto w okresie Bożonarodzeniowym robił zakupy w sklepie Sigma-Max 

zlokalizowanym w tej okolicy rozumie trudności związane z zaparkowaniem samochodu czy 

dojściem nierównym, zabłoconym poboczem.  

Budowę miejsc parkingowych i chodnika przy ulicy Fabrycznej zgłosiłem jako projekt 

osiedlowy do tegorocznego budżetu obywatelskiego. Został oceniony negatywnie przez 

komisję weryfikującą, ponieważ przewidziana lokalizacja terenu objętego parkingiem przylega 

do terenu kolejowego, a zgodnie z § 4 ust.1 Rozporządzenia Ministra Infrastruktury w sprawie 

wymagań w zakresie odległości i warunków dopuszczających usytuowanie drzew, krzewów, 

elementów ochrony akustycznej i wykonywania robót ziemnych w sąsiedztwie linii 

kolejowej… „roboty ziemne mogą być wykonywane w odległości nie mniejszej niż 4 m od 

granicy obszaru kolejowego”. W projekcie zaplanowano 18 miejsc parkingowych 

prostopadłych do krawędzi jezdni. Proszę wobec powyższego o ewentualne rozważenie 

utworzenia miejsc parkingowych tak, aby roboty ziemne związane z ich wykonaniem spełniały 

wymóg odległości minimalnej czyli 4 m od granicy obszaru kolejowego, a więc usytuowanie 

równolegle do krawędzi jezdni. 

Koszt zgłoszonego przeze mnie kilka miesięcy temu projektu skalkulowałem na 93 tys. 

zł. Przy koniecznym zmniejszeniu ilości miejsc parkingowych wymuszonym przepisami 

cytowanego rozporządzenia ulega zmniejszeniu również powyższa kwota.  

W kontekście przyszłorocznego remontu ulicy Augustiańskiej proszę o rozważenie 

powyższego wniosku dotyczącego odcinka bezpośrednio przedłużającego ciąg objęty 

planowaną modernizacją. 
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